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The other view - Gay and lesbian identity in Vienna since 1897.' Academic study and documentation in book form on the
persecution of homosexuals in Austria, particularly under National Socialism.

 
in German:
'Der andere Blick - Schwule und Lesbische Identitäten in Wien seit 1897.' Wissenschaftliche Aufarbeitung und Dokumentation in Buchform über
die Verfolgung der Homosexuellen insbesondere durch den Nationalsozialismus in Österreich

Project

 

Description

The planned exhibition was prepared by the HOSI Association and focuses solely on the persecution of homosexuals by the Nazi regime. “The
other view” of the identities of gays and lesbians was documented in precisely defined periods, the majority of which also represent marked
turning points in the history of Vienna. National Socialist persecution is also given great weight in the book.

in German:
Die geplante Ausstellung wird von der Vereinigung HOSI vorbereitet und hat ausschließlich den Aspekt der Verfolgung Homosexueller durch
das NS-Regime zum Inhalt. 'Der andere Blick' auf die Identitäten von Schwulen und Lesben wird durch präzis gesetzte Zeitschnitte dokumentiert,
die in den meisten Fällen zugleich markante Einschnitte in der Geschichte Wiens darstellen. Große Bedeutung im Buch kommt der Verfolgung
im Nationalsozialismus zu.

Applicant

HOSI VIENNA – Homosexual Initiative Vienna

in German:
HOSI – Homosexuelle Initiative Wien

Location

Austria |  show on map 

Approved

23 Apr 2001

Category

book

Type

Commemoration / remembrance

Funding

"Looted gold" Fund

Please note

The project contents and descriptions are based primarily on the submissions of the project applicants. These submissions are edited for
publication and translated into English. Although it is subjected to rigorous checks, the National Fund does not guarantee the accuracy or
completeness of the information provided.
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Title

Der andere Blick

Subtitle

Lesbischwules Leben in Österreich ; eine Kulturgeschichte ; [erscheint zur nicht stattgefundenen Ausstellung "Der Andere Blick", im
Historischen Museum der Stadt Wien, anläßlich von Europride Wien im Juni 2001]

https://maps.nationalfonds.org/prgis/project/1425?lang=en
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Year of Publication
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